

بيان صحفي

Press Release

التاريخ: 2011 / 5 / 2

The Board of Directors of the Central Bank of UAE held a joint meeting with the Central Bank's International Advisory Council on Sunday and Monday 1 and 2 May 2011, under the chairmanship of H.E Khalid Jumaa-Al Majid, Deputy Chairman and attended by H.E Sultan Bin Nasser Al Suwaidi, the Governor and members of the board; their excellencies: Mubarak Rashid Am Mansouri, Khalid Ahmed Al Tayer, and Khalid Mohamed Salem Balama, in addition to H.E Mohamed Ali Bin Zayed Al Falasi, Deputy Governor, a group of Central Bank senior staff and members of the International Advisory Council, namely Professor Robert Mundell, Dr. David Dodge, Dr. Joseph Yam and Sir John Bond.

In the said joint meeting, the Board discussed UAE monetary and banking statistics, UAE inter-bank offer rate (EIBOR), Basel II and the impact of implementation of Basel III on the banking sector in the UAE, and the advantages of the Public Debt Market.

The joint meeting also discussed several issues facing the banking, financial and monetary systems in the UAE and received council in respect thereof from the International Advisory Council.

عقد مجلس إدارة المصرف المركزي اجتماعاً مشتركاً مع المجلس الاستشاري الدولي للمصرف المركزي يومي الأحد والإثنين الموافق 1 و 2 مايو 2011، برئاسة معالي/ خالد جمعة الماجد - نائب رئيس مجلس الإدارة وحضور معالي/ سلطان بن ناصر السويدي، المحافظ، وكل من أصحاب السعادة: مبارك راشد المنصوري، خالد أحمد الطاير وخالد محمد سالم بالعمى، أعضاء مجلس الإدارة، وسعادة محمد علي بن زايد الفلاسي، نائب المحافظ، ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي. وأعضاء المجلس الاستشاري الدولي:

البروفيسور/ روبرت مانديل والدكتور/ ديفيد دودج والدكتور/ جوزيف يام والسير/ جون بوند.

حيث ناقش المجلس في ذلك الاجتماع المشترك الإحصاءات النقدية والمصرفية لدولة الإمارات وسعر الفائدة المعروض بين البنوك في الإمارات (إيبور EIBOR) وبازل II وتأثيرات تطبيق بازل III على القطاع المصرفي في الدولة، والميزات المتعلقة بسوق الدين العام.

كما نوقش في الاجتماع المشترك عدة قضايا تواجه الأنظمة المصرفية والمالية والنقدية بدولة الإمارات العربية المتحدة وتلقى المشورة بشأنها من المجلس الاستشاري الدولي.